
Generalforsamling  

Vestvendsyssel Distriktsforening 9. februar 2022 

 
1. Dirigent Erik Kristensen blev valgt. 

 

2. Beretning ved formanden, Ole Stevns: 

Kort gennemgang af den udsendte beretning samt suppl. bemærkninger. 

Landsforeningens kalender for 2022 er skrevet med gråt – det er svært at 

læse teksten for mange - derfor besked til Landsforeningen om, at sort tekst 

ville være bedre. 

Der er oprettet en medlemsservice på hjemmesiden, så der kan sendes mail 

til alle menighedsrådsmedlemmer i distriktet på én gang. 

Tre bestyrelsesmedlemmer deltog i midtvejsmødet, hvor emnerne bl.a. var 

’Grøn Kirke’ og præsternes (manglende?) interesse for distriktsforeningernes 

arbejde, 

Fra salen – en god ide med introkursus i januar og så mødes igen i oktober. 

 

3. Godkendelse af revideret regnskab for 2021: 

Bemærkning fra kasserer: Der var intet landsmøde i 2020 derfor er kontingen-

tet sat ned fra 20% til 17%. Det højst tilladte er 25% af Landsforeningens kon-

tingent. 

 

4. Drøftelse af foreningens opgaver det kommende år: 

Forklaring på hvorfor der er nogen menighedsråd. vi aldrig ser, efterlyses? 

Hvad skal indholdet være? 

Forslag: Et opfølgende møde i oktober på intromødet. 

Manglende fremmøde kan måske skyldes manglende tradition. En personlig 

kontakt til de ikke fremmødte menighedsråd kunne måske hjælpe. 

Mødet om efteråret skal være mere fagligt præget. 

Kunne forårsmødet og generalforsamling være samtidig – så man ikke skal af 

sted to gange med en måneds mellemrum? 

 

5. Budget og fastsættelse af kontingent for 2022 

Medlemskontingent 17% 

Der er budgetteret med et underskud, da kassebeholdningen er stor. 

Der bliver spurgt til renter og negative renter. 



Udgiften til årsmødet blev nævnt. Det er mange penge, men nødvendig, da 

der ikke kan stemmes ved fuldmagt. 

 

6. Valg af delegerede til Landsmødet den 10.-12. juni 

Ole Stevns   Brønderslev 

Erik Kristensen   Vrejlev -Hæstrup 

Anne Marie Christensen  Hirtshals 

Anker Juul Strøm  Læsø 

Henrik Munkholt  Saltum 

Carsten Jensen   Sct. Catharinæ 

Eva Gad Rasmussen  Hirtshals 

Inger Barkholt Thomsen  Tolne-Mosbjerg 

           Suppleanter: 

Knud Pedersen  De 4 kirker 

Ilselil Lie    Sct. Catharinæ 

 

Deltagerne i Landsmødet får alt betalt. 

Der skal lyde en opfordring til menighedsrådene om, at interesserede tager af 

sted, men her betaler kirkekassen, da det vil være en menighedsrådsbeslut-

ning. 

De delegerede indkaldes til møde inden landsmødet for at koordinere bl. a. 

kørsel. 

 

7. Indkomne forslag 

Ingen 

 

8. Evt. 

Det skal ude i rådene arbejdes på at gøre det attraktivt for personer under 

pensionsalderen at blive medlem af menighedsrådene, men det er noget, der 

må gribes fat i i de enkelte sogne. 

Midtvejsmødet tog fat i problematikken om præsternes manglende deltagelse 

i distriktsforeningens aktiviteter, og især de yngre glimrede oftest ved deres 

fravær. 

Endvidere skal/bør der arbejdes på at få flere frivillige ind i det kirkelige ar-

bejde 

 
For ref.: 

Inger Barkholt Thomsen. sekretær 


